
Ad 4) Následujícím bodem programu schůze bylo projednání a schválení navrhovaných změn 
Školního řádu, které se týkají především pravidel používání mobilních telefonů a elektronických 
zařízení v areálu školy a pravidel v oblasti podmínek zajištění bezpečnosti, požární ochrany a 
ochrany zdraví. S navrhovanými změnami byli členové rady předem seznámeni, proto byl 
dodatek Školního řádu všemi členy jednohlasně schválen a bude tak uveden v platnost 1. 
května 2023. 
 
 
Ad 5) V diskuzi bylo hovořeno o významu testování žáků v 5., 7. a 9. ročníku, které probíhá 
každoročně prostřednictvím společnosti SCIO. Bylo diskutováno o zpětné vazbě, kterou vždy 
obdrží škola i žáci, o přístupu žáků k testování a také o důležitosti motivace a vysvětlení 
významu testování směrem k žákům. Škola informovala členy školské rady o dalších formách 
testování, kterých se žáci účastní (TIMSS, PIRLS a různě zaměřená testování ČŠI). Dále se 
diskutovalo o zabezpečení školního sportovního areálu proti vandalismu. Bylo hovořeno o 
posílení kamerového systému, aktivnějšímu přístupu Městské policie i samotných účastníků 
provozu. Zástupci zřizovatele přislíbili v této oblasti spolupráci a podporu.  
 
  .       
Ad 6) Následující schůze se dle rozhodnutí rady uskuteční dne 9. 10. 2023 v 16:00 hod. ve 
sborovně školy. 

 

Ad 7) Předsedkyně Mgr. Karla Šigutová poděkovala všem členům za účast i spolupráci a schůzi 
ukončila. 

 

 
 
 
    
 Ve Frýdlantu nad Ostravicí 22. 5. 2023                                  Zapsala: Mgr. Karla Šigutová 


